



Styrelsemöte v. 8

Datum: 2023-02-21

Tid: 12:15

Plats: Fooajén

Närvarande: Robin Forslund, Samuel Lindberg, Markus Eriksson, Emil Edin, Johan Andersson Östling, Linus Hellström, Axel Hamilton, Ella Kennebäck, Filippa Westerberg

1 Mötets öppnande

2 Formalia

Val av justerare

Linus Hellström valdes till justerare.

Godkännande av dagordning

3 Senaste mötesprotokoll

4 Lägesrapport

Johan: Planerar för våren, bra om vi signar alumners företag

Linus: Orbi möte igår, signa kontraktet så snart som möjligt, dock så behöver man inte skriva på kontraktet för att använda orbi, dock så är det en bra idé att signa då det annars kostar mer. Ska signa för en kortare tid och sedan utvärdera

Emil: Masterråd igår, enligt en enkät har 11 procent av 60 svarande masterstudenter känt sig diskriminerade någon gång under sin studieperiod i Uppsala. Behöver informera folk vem man ska kontakta om något sådant händer en

Ella: Gjorde Filippa behörig på facebook

Axel: Väntar på svar om snacks, moms och högtalare, städmappp har anlänt och varje sektion har en vecka då de är ansvariga för renligheten. Platserna man har koll på under sin vecka är det allmänna rummet och köket

Filippa: Har fixat en banner och checkat för att ändra datumet för spelkvällen. Siktat på 23 mars

Samuel: Ska fixa iZettle idag

5 Mötesfrågor

5.1 Discord till alumner

I nuläget är det svårt att nå alumner som saknar facebook men har discord, viktigt att komma i kontakt med dom och bjuda in till servern så de kan fortsätta hålla kontakt. Ska skapa en kanal separat för alumner där de kan snacka och chatta (i DV-Servern).

5.2 LinkedIn

LinkedIn sida för DV fixad, behöver fixa lite beskrivning osv men annars good to go.

5.3 Rensa upp i foajén

Dags att rensa upp i foajén för att dels göra plats för nya möbler som bord så fler personer kan vara här. Det som behöver göras är att flytta onödiga saker till lagring och kolla in i hyllorna för att rensa dessa och sedan flytta några av dom också.

6 Övriga frågor

Syjunta:

Behöver anordna syjunta så snart som möjligt (för att få på märken för reccar). Skulle även vara bra att i samband med detta även ha en ovveskola.

Styrelsebilder:

Behöver ta styrelsebilder snart (efter syjunta).

Föreläsningar:

UTN kommer ha 3 föreläsningar och workshop om alkohol.

7 Mötets avslutande

Mötet avslutades kl 13:03

Sekreterare Markus Eriksson

Ordförande Robin Forslund

Justerare Linus Hellström